
From: Temmink G.W.A. (Gerwi)
Sent: Tuesday, May 22, 2018 7:58:32 PM
To: Trimpe M.E. (Margreeth); Geesbergen v H.J. (Hans)
Cc: Joosse P. (Peter); Rovisco Dionisio F. (Bella); Visser de S. (Simon); Gerwi Temmink 
Subject: Vraag Gerwi voor a.s. vergadering Cie Bestuur

Goeiemorgen Margreet en Hans, 

A.s. vrijdag is er Cie Bestuur. Of mijn vraag bij agendapunt 2 hoort (vaststellen agenda) of agendapunt 3.4 (overige vragen) laat ik 

graag aan jullie.

Feitelijk wil ik vragen of er vanuit de Cie Bestuur groenlicht gegeven kan worden rond mijn idee om een beeldvormende 

bijeenkomst te organiseren vanuit PS/deze commissie rond het thema erkende vluchtelingen. Waarom? Ik merk als vrijwilliger bij 

de stichting

Vluchtelingenwerk dat veel vluchtelingen best wat willen/kunnen doen. Ik merk uit economische hoek dat diverse bedrijven om 

mensen zitten te springen. Ik merk uit bestuurlijke hoek dat er meer geregeld moet worden dan alleen huisvesting. En ook uit 

maatschappelijke

hoek klinkt meer en meer de roep om snellere inburgering/taalhulp etc. 

Op zich allemaal niet direct 1e taak van ons als provincie, dat weet ik. Maar coalitie - en eigenlijk volgens mij hele PS - hebben rol 

van verbinder hoog in vaandel staan. Waarom zouden wij in het najaar niet diverse partijen bij elkaar brengen? Meer integratie,

al of niet betaald/vrijwillig? Bij groenlicht zou ik organisatie met aantal collega statenleden op me willen nemen. Met 

ondersteuning vanuit griffie/ambt. e.a. Ik heb inmiddels e.e.a. in de week gelegd bij alle partijen en proef over het algemeen 

welwillende

houding. 

Wilde jullie in elk geval tijdig op de hoogte brengen van de vraag die ik wil gaan stellen.

Mocht je meer willen weten en/of tips hebben, dan weet je me vast te vinden.

Ik hoor graag bij welk agendapunt jullie deze vraag willen onderbrengen. 

Alvast bedankt. 

Met vriendelijke groet,



Gerwi Temmink

Fractievoorzitter/statenlid
GROENLINKS
Zeeland 
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